
ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE 1  D’AGOST  DE 2008.

Quan són  les  13:00  hores  del  divendres  dia  1  d’agost  de  2008,  es  reuneix  al  Saló
d’Actes de la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió ordinària en
primera  convocatòria.  Sota  la  presidència  del  Sr.  Batle,  D.  Mateu  Ferrà  Bestard  hi
assisteixen els següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer i Sr.  Antoni Palerm Milla, per
part  d’UM;  Sr.  Manel  Romero  Romero,  i  Sr.  Miquel  Bujosa Picornell  per  part  del
PSOE;  Sr. Pere Joan Salleras Vives, per part del PP.

Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual
dóna fe de l’acte.

Excusa la seva presència la Sra. Margarita I. Barceló Vives , del  PP.

El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins
l’ordre del dia:

1.-  ACTES SESSIONS ANTERIORS.

Es sotmet a votació i el resultat és de sis (6) vots a favor.

2.-  DECRETS I CORRESPONDÈNCIA.

Pere Joan demana còm està el tema del fill adoptiu.
El Batle contesta que es troba en termini d’exposició  pública i que finalitza el dia 4
d’agost  .  Posteriorment  se’ls  convocarà  a  un  ple  extraordinari  per  aprovar
definitivament el nomenament.

3.-  ADDENDA  A  LA  DECLARACIÓ  INSTITUCIONAL  SOBRE  EL
CONFLICTE DEL SAHARA OCCIDENTAL.

Toni Palerm explica la moció ,de la qual tothom en té còpia i es passa a la votació.

Es sotmet a votació i el resultat és de sis (6) vots a favor.

4.-  APROVACIÓ  DE  LA  CREACIÓ  DE  FITXERS  DE  TITULARITAT
PÚBLICA PER A COMPLIR AMB LA LLEI DE PROTECCIÓ DE DADES.



El  Batle  explica  que  es  tracta  de  la  creació  de  diversos  fitxers  amb  les  dades
susceptibles  de ser  protegides ,per  enviar-los a  l’organisme corresponent  amb seu a
Madrid,  i  complir  amb  la  normativa  de  protecció  de  dades.  Aquests  fitxers  seran
realitzats pel Consorci d’informàtica. 

Es sotmet a votació i el resultat és de sis (6) vots a favor.

5.- APROVACIÓ PROVISIONAL DE LA MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA
DE RECOLLIDA DE FEMS.

El Batle explica que com ja varen parlar, el fems s’ha de pujar a fi d’aconseguir ,poc a
poc, que la balança d’ingressos i despeses quedi equilibrada

Es sotmet a votació i el resultat és de sis (6) vots a favor.

6.- PRECS I PREGUNTES

El Batle vol comentar abans de tot que es vol confeccionar una nova ordenança que
reguli el tema dels renous ocasionats per les obres a l’estiu. 
Es vol proposar que ,al menys, l’empresa pública no dugui a terme obre molestes els
mesos d’estiu, i posteriorment, regular-ho també amb les privades. 
Miquel Bujosa troba que les obres a al  via pública en les mesos d’estiu ,és cert que són
molt molestes . Es pot regular específicament quin tipus d’obres es poden realitzar i
quines no.
Miquel Bujosa demana per les obres que es fan al camí dels Amoradors.
El Batle diu que s’estan rehabilitant uns marges que queien , recol·locant les pedres que
eren al terra, etc. En quant al que està amunt ,s’ha dit al veí que ho arregli. Al final
d’estiu  es  vol  aconseguir  fer  una  nova  canonada  ,de  manera  que  els  cables  de
l’enllumenat vagin soterrats i així poder llevar les posts. Gesa es compromet a fer-ho si
l’Ajuntament fa l’obra civil. Per aquest motiu el Batle  pensa que s’hauria de parlar amb
els veïns de la zona, que són els més beneficiats, perquè d’alguna manera contribueixin
amb la despesa mitjançant contribucions especials, per exemple.

Miquel Bujosa vol comentar que al camí que va a Sa Vinya Gran, hi ha un clot molt
perillós, que s’hauria de tapar.
El Batle diu que aquest tipus de coses són les que s’ha de posar al projecte pel POS
2008.
Manel  Romero  diu  que  aprofitant  la  bona  relació  de  l’equip  de  govern  amb  la
Conselleria de Medi Ambient, que es faci alguna cosa perquè s’arreglin els camins.
Manel demana si s’ha sol·licitat a l’Ajuntament cap permís per jugar a “print point” a la
finca de Ses Mosqueres,  perquè el forestal ha vist a gent amb pintura que hi juga i
sempre hi ha cotxes aparcats.
El Batle diu que no en té constància, però que  es parlarà amb el propietari de la finca
per veure què és el que passa.
Manel diu també que el propietari del a finca Can Tit, cada cop que li fan la finca neta
d’herba, deixen totes les restes als contenidors, fent un desastre i  omplint-los de tal
manera que després els fems no hi caben i la gent als deixa a terra.
El Batle diu que enviarà una carta al propietari comunicant-li aquest fet 



El Batle aprofita per dir que s’ha reforçat el tema de recollida de fems a l’estiu, i ara
venen els camions de recollida dos dies més a la setmana.
Manel Romero diu que hi ha queixes dels imbornals i tapadores situades a la volta de
Cas Queso, pel renou que fan.
El Batle diu que és un problema molt difícil de solucionar, a lo millor es podria fer una
actuació urgent amb ciment ràpid .
Manel demana si els serveis socials fan cap tipus d’avaluació de l’estat físic en què es
troben les persones majors del poble, per preveure el que necessitaran en poc temps, etc.
El Batle diu que es fa un seguiment dia a dia, però que se li proposarà a l’assistent social
que dugui a terme aquesta actuació.

Pere Joan demana al Batle que “deixi de fer polítiques de favoritismes perquè es crea un
mal ambient entre els veïns”. Es refereix al tema de les persianes que s’obrin cap al
carrer i que suposen un perill per als vianants. A més són els únic que les tenen així.
El  Batle  diu que no hi  ha  cap tipus  de favoritismes,  perquè darrera  totes  les  obres
sempre hi ha un informe tècnic de l’arquitecte municipal i aquest és segur que no té cap
tipus de favoritisme, però que es farà la consulta al tècnic municipal ,de manera que si
no és correcte o no es compleix amb la normativa s’haurà de rectificar.

Pere Joan demana per les avaries que hi ha hagut darrerament amb l’aigua al poble,
perquè a més, es donava la circumstància que unes al mig dia sempre baixava el cabdal
d’aigua.
El Batle diu que s’està fent feina per solucionar-ho, i que finalment creu que s’ha trobat
al problema a l’altura de la cabina telefònica, però a l’estiu amb l’augment de residents i
tenint en compte l’orografia del poble, sempre es tenen problemes. 
Manel comenta que també s’ha queixat gent de què les vespres les motos fan molt renou
,i que es podria reforçar els passos que hi ha actualment a la carretera nova amb goma,
de manera que foren més evidents.  Però sempre hi  ha el  tema de què això després
encara fa més renou.

Pere  Joan  demana  si  es  podria  fer  alguna  actuació  al  “Cos”,  perquè  està  molt
malament , s’ha fet unes sèquies molt profundes i és molt complicat anar-hi amb el
cotxe.
El Batle diu que si es fa de manera ràpida ,sense permís, s’exposa a una multa de Costes
i Medi Ambient, com ha passat altres vegades. La solució adequada seria fer que les
canonades que arriben al Cos, s’allargassen fins al final i es quedés tapat amb gravilla o
alguna cosa similar.

El Batle diu que també els propietaris del Molí s’ha de fer càrrec de arreglar cada cop
que cauen pedres a la carretera des del seu marge, perquè l’Ajuntament no pot pagar i
arreglar sempre el que és responsabilitat seva.

Pere Joan demana sobre una petició que s’ha fet a l’Ajuntament per fer una acera al
carrer Major.
El Batle diu que sí, i que s’ha d’emetre un informe del tècnic per veure si és viable, i si
ho és, ell no té cap problema en que faci, però sempre a càrrec dels sol·licitants. És una
petició que ha fet Joan Ferrà i Catalina Picornell, per que els cotxes baixen molt aviat
pel carrer i al sortir de les seves cases no tenen cap tipus de protecció, ja que tot d’una
es troben en mig del carrer.



Pere Joan diu que fa uns anys un altra persona va fer una petició similar perquè les
aigües del carrer entraven dins ca seva. 
El Batle diu que sempre que hi hagi un informe tècnic positiu i el particular vulgui fer la
despesa, ell no hi té cap inconvenient.

Pere Joan diu que des del Port des Canonge se li ha fet arribar una petició per fer un
homenatge a Jordi Palmer, que fa vint anys que és president de l’associació. Proposa
donar-li una placa durant les festes del poble, el dia del pregó , o un altre.

El Batle diu que les propostes s’han de presentar recolzades per un nombre determinat
de gent, per un col·lectiu o amb material necessari per poder decidir-ho, com es fa amb
les altres casos i saber si hi ha un sentiment generalitzat sobre això. Si és així , el Batle
no hi posa cap inconvenient.

Miquel Bujosa diu que s’ha de fer bé, perquè ells també podrien proposar alguna cosa
similar i es donarien plaques a tothom,. Li pareix que s’ha de fer una proposat per escrit
i degudament fonamentada.

No havent més temes a tractar, quan són les 14:30 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del
Sr. Batle.

Banyalbufar, 1 d’agost  de 2008.

                                 V-I-P
EL BATLE                                     LA SECRETÀRIA


